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Artiče, 25. 1. 2023 

Štev. dok.: 1-O-1/2023 

Z A P I S N I K               

1. redne seje sveta KS Artiče, ki je potekala v četrtek, 25. 1. 2023, ob 18. uri  v tajništvu KS Artiče. 

 

Na seji so bili prisotni naslednji člani sveta KS: Romana Presker, Lia Zorko, Aleš Vodeb, Darja Germšek 

Predanič, Franc Molan in Uroš Predanič 

Zapisnikar: Simona Mlakar 

           Ad. 1 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

 

S poslanim vabilom po elektronski pošti je bil članom sveta v obravnavo predlagan naslednji dnevni red: 

DNEVNI RED:  

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.  

2. Potrditev zapisnika 1. dopisne seje z dne 20. 12. 2022. 

3. Poročilo inventurne komisije o opravljenem popisu opredmetenih in neopredmetenih osnovnih 

sredstev s stanjem na dan 31. 12. 2022.  

4. Potrditev sklepa  na predlog inventurne komisije. 

5. Pregled in podaja pripomb na IZP za umestitev površin za pešce in kolesarje na cesti Spodnja 

Pohanca – Brežice.  

6. Pregled in dogovor glede sprememb cenikov KS (Prosvetni dom, Banova domačija, Mrliška vežica 

) za obdobje 2023 – 2026. 

7. Delitve nalog med člani sveta.  

8. Priprava plana del za vzdrževalna dela ob javnih in lokalnih cestah za leto 2023. 

9. Dogovor o nadaljevanju poslovnega sodelovanja z Antares, Evald Rožman, s. p.  -  dobava 

električne energije za JR ob Sp. Pohanca. 

10. Izdelava novih grobnih mest na pokopališču, na osnovi izdelane IDZ.  

11. Razno: 

- predlog za prestavitev obstoječe  javne razsvetljave v Dečnih selih 

- podaljšanje pogodbe za uporabo zemljišča na pokopališču za postavljen svečomat - Venolek, d. 

o. o. 

- seznanitev z dopisom glede kanalizacije Artiče 
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UGOTOVITVENI SKLEP 

Ugotovljeno je bilo, da je prisotnih 6 (šest) članov sveta od skupnega števila šestih članov, da je svet 

KS sklepčen in da se vsi prisotni strinjajo s predlaganim dnevnim redom . 

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti.  

Ad. 2 

Potrditev zapisnika 1. dopisne seje z dne  20. 12. 2022. 

Člani sveta so predlog zapisnika 1. dopisne seje prejeli na vpogled po elektronski pošti, zato so se lahko 

seznanili z vsebino tega.  

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Svet KS potrjuje zapisnik 1. dopisne seje z dne 20. 12. 2022. Zapisnik 1. dopisne seje se objavi na 

internetni strani KS Artiče in spletni strani občine Brežice – pod »javne objave«. 

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad. 3 

Poročilo inventurne komisije o opravljenem popisu opredmetenih in neopredmetenih osnovnih 

sredstev s stanjem na dan 31. 12. 2022. 

Inventurna komisija in člani svet so v predhodno seznanitev po elektronski pošti prejeli pregledane 

inventurne popise za opredmetena in neopredmetena osnovna sredstva s stanjem na dan 31. 12. 2022, 

predlog poročila inventurne komisije in predlog sklepa.  

Na pregledano niso imeli pripomb.     

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta so potrdili poročilo inventurne komisije o opravljenem popisu opredmetenih in 

neopredmetenih osnovnih sredstev s stanjem na dan 31. 12. 2022.  

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

     

Ad. 4 

Potrditev sklepa na predlog inventurne komisije 

Predsednica sveta je na predlog inventurne komisije predstavila predlog sklepa, kot sledi:  

 

1. Inventurna komisija je ugotovila, da nepremičnin, ki bi jih bilo potrebno vključiti v seznam 
osnovnih sredstev ni.   

 

2. Osnovna sredstva, za katera je bilo v postopku izvedbe inventure ugotovljeno, da so neuporabna 
ali polomljena se odpišejo. Odpisana osnovna sredstva se fizično uničijo in izbrišejo iz evidence. 

  

3. Ugotovljeno je, da ni neizterljivih terjatev. 
  

4. Inventurni elaborat se hrani v dokumentaciji računovodstva posamezne krajevne skupnosti. 
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UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta so na predlog inventurne komisije potrdili naveden sklep, ki začne veljati takoj.   

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad. 5 

Pregled in podaja pripomb na IZP za umestitev površin za pešce in kolesarje na cesti Spodnja 

Pohanca – Brežice. 

Člani sveta so bili po elektronski pošti predhodno seznanjeni z vsebino projektne naloge, ki smo jo dne 

18. 1. 2023 po elektronski pošti v obravnavo prejeli s strani občinskih strokovnih služb – Teje Leben. Prav 

tako so bili seznanjeni, da se je prvotno podani rok za podajo mnenja, ki je bil do 20. 1. 2023 podaljšal do 

30. 1. 2023 in da smo v tem vmesnem času na zahtevo nekaterih krajanov tudi te seznanili z vsebino 

projektne naloge.   

Prisotni so bili seznanjeni s prejetimi pripombami krajanov Janžič in Pintarić, ter pripombo člana sveta 

Aleša Vodeba:   

  

Pripomba Janžič-Pintarić: 

1. Glede na tehnično poročilo in TPP (tipski prečni profil) je v območju obcestne pozidave za izgradnjo 

kolesarske steze in pločnika od voznega pasa predvidenih dodatnih 6,50 metrov. To se nam zdi 

preveč, saj v našem primeru govorimo o funkcionalnem zemljišču. 

2. Obvezna je zaščitna ograja v območju dvorišča, saj ne glede na to, o koliko metrih govorimo, bo hiša 

z dvoriščem  (pre)blizu kolesarske steze oz. pločnika. 

3. Z obnovo same ceste bo s tem še večja priložnost za vse dirkače, ki se radi preizkušajo na naši t.i. 

ravni cesti, zato je na Pohanški ravnini obvezen delujoč stacionarni radar (ne prazna škatla ali prazen 

policijski avto) in pa tehnične ovire! 

4. Glede na dela, ki so planirana na omenjeni cesti naj se istočasno izvede izgradnja novega vodovoda, 

saj imamo trenutno še stare salonitne cevi iz 70. let prejšnjega stoletja. 

5.  Na celotnem področju, kjer so predvidena dela, ni kanalizacije, zato naj se v tem času istočasno 

zgradi komunalno omrežje. Od vodnega zajetja smo oddaljeni 500 m zračne linije, komunalna voda 

pa je speljana v obcestne jarke.  

Če se koplje in dela, naj se vse opravi istočasno, zato naj občina Brežice to vključi v svoj finančni 

načrt.  

 Pripomba Aleš Vodeb: 

 

1. Mislim, da je sama projektna naloga za predviden odsek v 3 fazah dobro zastavljena in nimam 

na to nobenih pripomb. 

2. Imam pa predlog za ureditev oz. izgradnjo večnamenske poti ob istoimenski državni cesti v 

nadaljevanju trase od Spodnje Pohance (od urejenega dela ob AP v smeri Krškega) in do občinske 

meje s Krškim v razdalji dobrih 700 m. Ali kot faza 4 iste projektne naloge, če je še možna 

dopolnitev, ali pa posebej projektna naloga. 

Utemeljitev: 

- varnost kolesarjev in pešcev je zaradi večjih hitrosti (90 km/h) na tem odseku še dosti slabša, 

kot na obravnavanem odseku Sp. Pohanca – Brežice 
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- sama gostota prometa je približno enaka, ko na že obravnavanem odseku 

- gosta poseljenost v samem naselju Spodnja Pohanca in sosednjega Spodnjega Obreža in s 

tem veliko otrok in ostalih, ki hodijo na avtobusno postajo v Sp.Pohanco 

- zelo smiselna in nujna navezava na že pred nekaj leti zgrajeno večnamensko pot od občinske 

meje Krško (širina 2,5 m z javno razsvetljavo). Občina Krško ima nato v nadaljevanju že 

skoraj v celoti zgrajen pločnik ali večnamensko pot do Krškega. Dva manjša manjkajoča 

odseka skozi Libno imajo namen v kratkem še zgraditi. S tem bi bila povezava med Krškim in 

Brežicami v celoti izvedena in bi bilo to z vidika varnosti nujno potrebno in seveda dobrodošlo 

- ker je bilo na omenjenem odseku že veliko prometnih nesreč (tudi smrtnih), bi bilo potrebno 

izgradnjo izvesti v najkrajšem možnem času 

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Občini Brežice se najkasneje do 30. 1. 2023 pošlje dopis s predlogom, da občinske strokovne službe 

krajanom, ki živijo ob cesti R1-220, na relaciji od rondoja v Sp. Pohance do uvoza v vas Zg. Obrež 

čimprej, še v fazi IDZ predstavijo projekt.    

Ne vezano na obravnavano bo svet KS predlagal tudi, da občinske strokovne službe pristopijo k 

pripravi projektne dokumentacije za ureditev oz. izgradnjo večnamenske poti ob istoimenski državni 

cesti v nadaljevanju trase od Spodnje Pohance (od urejenega dela ob AP v smeri Krškega) in do 

občinske meje s Krškim v razdalji dobrih 700 m.  

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

Ad. 6 

Pregled in dogovor glede sprememb cenikov KS (Prosvetni dom, Banova domačija, Mrliška vežica ) 

za obdobje 2023 – 2026. 

Člani sveta so v pregled prejeli veljavne cenike za uporabo prostorov v Mrliški vežici, Prosvetnem domu 

in na Banovi domačiji. Zaradi soočanja z vse večjimi stroški, ki jih imamo z upravljanjem Prosvetnega 

doma, Banove domačije in Mrliške vežice je bilo dogovorjeno, da se dvignejo cene za uporabo prostorov, 

grobnin in drugega.  

UGOTOVITVENI SKLEP 

V tajništvu KS se na predlog članov sveta pripravijo novi predlogi cenikov. Po potrditvi teh na naslednji 

seji se ti objavijo na spletni strani KS in so podlaga za zaračunavanje v obdobju 2023 -2026 . 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

Ad. 7 

Delitve nalog med člani sveta 

Po dogovoru prisotnih so se naloge razdelile na naslednji način: 

 

Upravljanje in spremljanje dejavnosti v PD: zadolženi Simona Mlakar in Darja Germšek Predanič. 

KS Artiče na osnovi pogodbe o upravljanju, ki jo ima sklenjeno z Občino Brežice skrbi za redno 

vzdrževanje objekta Prosvetni dom kakor tudi za vzdrževanje okolice.  
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Z vsemi ključi Prosvetnega doma zaenkrat še vedno razpolaga zaposlena tajnica Simona Mlakar, ki v 

okvirih delovnega časa opravlja vse naloge povezane z vzdrževanjem objekta, kakor tudi evidentiranje 

obiskov in obračun najemov.  

Dodatni ključi Prosvetnega doma se bodo hranili tudi pri predsednici sveta Darji Germšek Predanič, ki bo 

v primeru nujnosti (bolniška tajnice) uporabnikom oddajala ključe.  

 

Spremljanje letnega in zimskega vzdrževanja na javnih poteh v izvajanju Komunale Brežice ali drugih 

izbranih izvajalcev: zadolžena Aleš Vodeb in Franci Molan. 

Po sprejetem občinskem odloku je od lanskega  leta naprej izvajalec gospodarskih javnih služb Komunala 

Brežice. V sled tega so krajevne skupnosti dolžne izvajati vsa dela povezana z vzdrževanjem in urejanjem 

javnih površin kakor tudi vsa vzdrževalna dela na/ob javnih cestah preko njih. Krajevne skupnosti morajo 

na začetku leta pripraviti letni plan za vsa vzdrževalna dela, na osnovi katerega se bo potem s Komunalo 

Brežice (Krištof Žnideršič) pripravilo ovrednotenje teh del. 

Morebitno odpravo posledic po neurjih se bo opravljalo na osnovi ogledov, po dejanskih potrebah in v 

okviru razpoložljivih sredstev, ki bodo na razpolago v proračunskem letu.  

 

Spremljanje investicijsko vzdrževalnih del KS in občine po odobritvi plana investicij: zadolžena Darja 

Germšek Predanič in Aleš Vodeb. 

 

Objave na spletne strani KS Artiče : zadolžena Lia Zorko.  

KS Artiče ima za vzdrževanje spletne strani že več let sklenjeno letno pogodbo in sicer s samostojnim 

podjetnikom Aljošo Motore. Dogovorili smo se, da bil bilo pogodbo smiselno obnoviti, ker so zadeve že 

utečene. Lii Zorko se posredujejo kontaktni podatki oseb, ki so zadolžene za vzdrževanje spletne strani 

KS Artiče.   

 

UGOTOVITVENI SKLEP 

Svet KS se strinja, da se za izvajanje nalog vezanih na vzdrževanje objektov in drugih nalog zadolžijo 

člani sveta kot je navedeno v točki Ad. 7.  

 

Sklep je bil sprejet s šest (6) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

Ad. 8 

Priprava plana del za vzdrževalna dela ob javnih in lokalnih cestah za leto 2023. 

Prisotnim je bil obrazložen način izvajanja, ki ga od lanskega leta za vse krajevne skupnosti izvaja 

Komunala Brežice.  

Potrebno je narediti ogled stanja na terenu – vsak predstavnik za svojo vas in pripraviti predloge.   

UGOTOVITVENI SKLEP 

Člani sveta pripravijo predloge za vzdrževalna dela ob javnih in lokalnih cestah. 

Predlogi se pošljejo najkasneje do 3. 2. 2023 na mail: simona.mlakar@brezice.si.   

  

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

Ad. 9 

mailto:simona.mlakar@brezice.si
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Dogovor o nadaljevanju poslovnega sodelovanja z Antares, Evald Rožman, s. p. - dobava električne 

energije za JR ob Sp. Pohanca 

 

Prisotni so bili seznanjeni s potekom dogodkov, da je do sodelovanja sploh prišlo in tudi z vsebino 

sklenjene pogodbe o začasnem najemu elektro omarice za napajanje štirih luči javne razsvetljave v Sp. 

Pohanci.  

UGOTOVITVENI SKLEP 

KS ne more nadaljevati s plačevanjem najema elektro omarice, ker za to nima ustreznih podlag.   

Če krajani želijo imeti še naprej javno razsvetljavo, si morajo ta strošek pokrivati sami. O tem bo 

krajane in Evalda Rožman obvestila Lia Zorko – predstavnica za kraj Sp. Pohanca .   

Dogovorjeno je bilo tudi, da Evald Rožman poda oceno stroška porabe električne energije za leto 

2023.  

KS bo na občinske strokovne službe podala predlog, da se za ta del vasi namesti novo odjemno mesto 

in na to veže javna razsvetljava za pet luči.  

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad. 10  

Izdelava novih grobnih mest na pokopališču, na osnovi izdelane IDZ. 

Prisotni so bili seznanjeni s pridobljeno IDZ za ograjo na pokopališču in z IDZ za umestitev novih grobnih 

mest, žarnega zidu in prostora za raztros pepela. Oboje je pripravljal AB arhitektura s pomočjo naše 

krajanke Tadeje Božičnik.  

Člani sveta so bili seznanjeni, da je idejna zasnova za ograjo že bila predstavljena občinskim strokovnim 

službam, župniku ter krajanom, ki jih ta ograja še posebej zadeva. Vsem navedenim je zasnova bila 

všečna in sprejemljiva, zato smo tudi pridobili popis in okvirni predračun potrebnih del. Celotna ocena 

potrebnih del za ureditev severnega dela zidu, ki smo jo pridobili v letu 2021 je znašala cca 23.077,00 

EUR. Načrtovali smo, da se k sanaciji severnega dela pokopališča pristopi v okvirih lastnih sredstev, ki 

smo jih iz naslova grobnin prejeli v letu 2021 in v letu 2022 in znašajo 30.000,00 EUR.  

Ugotovili smo, da zaradi dviga cen storitev in materialov zopet nimamo dovolj sredstev.  

 

UGOTOVITVENI  SKLEP 

S pripravljeno IDZ za ograjo na pokopališču in z IDZ za umestitev novih grobnih mest, žarnega zidu in 

prostora za raztros pepela je potrebno ponovno seznaniti Občino Brežice in podati predlog, da se 

načrtovana investicijska dela po IDZ za sanacijo ograj, žarnega zidu in prostora za raztros pepela 

načrtuje v posebno oblikovani proračunski postavki, katero se doda v proračun za leto 2023 ali 2024.    

K izdelavi novih grobnih mest pa KS pristopi v okvirih namensko privarčevanih sredstev.   

 

Sklep je bil sprejet s 6 (šest) glasovi »ZA« in »0« glasovi proti. 

 

Ad. 11 

Razno 

Predlog za prestavitev obstoječe javne razsvetljave v Dečnih selih. 

Dogovor:  Ker je javna razsvetljava v lasti Občine Brežice je o tem potrebno seznaniti občinske strokovne 

službe. Se pa člani sveta strinjajo, da se luči javne razsvetljave, ki so bile nameščene ob državni cesti v 
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Dečnem selu (relacija Rožman - Kostevc) prestavijo ob javno pot 526321 od križišča pri Hercegu proti 

kmetiji Petan oz. da se prestavijo na drugo lokacijo v KS Artiče, ki bi se izkazala za bolj nujno in smiselno.  

Podaljšanje pogodbe za uporabo zemljišča na pokopališču za postavljen svečomat – Venolek, d. o. o. 

Dogovor: S podjetjem se je potrebno dogovoriti, da se pripravi nova najemna pogodba za obdobje od 1. 

1. 2023 do 31. 12. 2026, s tem, da se letna najemnina določi v vrednosti 80,00 EUR. 

Seznanitev z dopisom glede kanalizacije Artiče. 

Člani sveta so bili seznanjeni z dopisom, da je Občina Brežice pridobila soglasje lastnikov parcel za 

gradnjo kanalizacije Artiče za vse kanale, razen za odsek kanalizacije K1 in da je zaradi tega zaustavila 

izdelavo projektne dokumentacije za odsek kanalizacije K1.  

Dogovor: Občinske strokovne službe je potrebno pozvati, da nas seznanijo z nadaljnjimi aktivnostmi, ki 

jih bodo izvajali v zvezi s projektom KANALIZACIJE ARTIČE.  

Zapisala: Simona Mlakar                 

 

                                                                                                                                          Predsednica sveta KS Artiče 

Darja Germšek Predanič                                                                                                                                                      

 
 

Priloge:  

- predlog cenika za uporabo prostorov Prosvetnega doma 

- predlog cenika za uporabo Banove domačije  

- Predlog cenika za pokopališče 

- predlog cenika za pokopališče in uporabo Mrliške vežice  


